
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 29. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 5
Forslag til lov om ændring af færdselsloven. (Implementering af dele af tredje
kørekortdirektiv, ændring af gyldighedstiden for kørekort).
Af justitsministeren (Lars Barfoed)

Spørgsmål 4
Er ministeren enig med tidligere afdelingslæge i Embedslægeinstitutionen i Re-
gion Midtjylland, Anne-Lene Boe, som på baggrund af en undersøgelse af sager
om kørekortfornyelser udtaler: "Det er helt klart vores vurdering, at velbehand-
lede diabetikere ikke har brug for at få deres kørekort fornyet vurderet hvert
andet år. Det er meget stramme regler, vi har her i Danmark, og det er helt
unødigt i forhold til de her mennesker. Det giver kun diabetikerne en masse bøvl
og koster både dem og samfundet en masse penge."?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karen Hækkerup (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karen.Haekkerup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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